

26 october, 2024
La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Gilane Barret

MASTER OF CEREMONIES



Gilane Barret, born in 1974, is a highly influential French journalist and television presenter known for his extensive career spanning radio, television, and digital media. Beginning at 18, he worked with Ado FM in Paris and Radio Fajet in Nancy before moving to television reporting with France 2 in 1996, the second TV network in France. From 2007 to 2020, Gilane Barret played a pivotal role at BFM TV, where he anchored significant news segments and daily shows, establishing himself as a respected journalist with a knack for comprehensive news coverage. His tenure contributed significantly to BFM TV's reputation in the media landscape as the first news channel in France. Beyond traditional broadcasting, he hosts web-based TV shows covering diverse topics such as business news, health, technology, and real estate, showcasing his adaptability and ongoing commitment to engaging and informing his audience.

Gilane Barret's career is marked not only by his journalistic endeavors but also by his role as a master of ceremonies for various high-profile events, conferences, and digital gatherings. He is also recognized for his media training courses, which provide essential communication skills to individuals and organizations alike. Based in Paris, Gilane Barret remains a prominent figure in French media, renowned for his journalistic integrity, versatility, and dedication to delivering accurate and engaging news across different platforms.



26 octobre 2024

La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Gilane Barret

MAÎTRE DE CÉRÉMONIE



Gilane Barret, né en 1974, est un journaliste et présentateur de télévision français très influent, connu pour sa longue carrière à la radio, à la télévision et dans les médias numériques. Dès l'âge de 18 ans, il travaille pour Ado FM à Paris et Radio Fajet à Nancy, avant de passer à la télévision avec France 2 en 1996 pour Télématin et le 13 Heures. De 2007 à 2020, Gilane Barret a joué un rôle clé à BFM TV, où il a présenté de grandes séquences d'information et des émissions quotidiennes, s'imposant comme un journaliste respecté, capable de couvrir tous les aspects de l'actualité sur la première chaîne d'information de France.

Au-delà des chaînes traditionnelles, il anime des émissions de télévision en ligne sur des sujets variés tels que l'actualité économique, la santé, la technologie et l'immobilier, démontrant ainsi sa capacité d'adaptation et son engagement permanent à impliquer et à informer son public.

La carrière de Gilane Barret est marquée non seulement par ses activités journalistiques, mais aussi par son rôle de maître de cérémonie lors de divers événements corporate, conférences et rassemblements numériques de haut niveau. Il est également réputé pour ses cours de media training, qui permettent d'acquérir des compétences essentielles en matière de prise de parole en public et dans les médias. Basé à Paris, Gilane Barret reste une figure de proue du monde de la communication.



www.mrasrq.com